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PROTOKÓŁ  Nr XI/2016 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 15 stycznia 2016 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Golczewa. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 13:00, zakończyła o godz.14:15. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 15 radnych, na ustawowy stan 15 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, Ireneusz Wilk, sekretarz 

gminy, Barbara Deszyńska, skarbnik gminy oraz sołtysi sołectw Gminy Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

prowadzone przez Gminę Golczewo. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

8. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, wniósł o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę 

Golczewo i wprowadzenie w tym sam punkcie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w 

sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole Publiczne w Golczewie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła wniosek zastępcy burmistrza Lecha Ferdynusa 15 

glosami „za”. 

 



2 

 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad po zmianach. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej. 

4. Projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

przez Przedszkole Publiczne w Golczewie. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

8. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

9. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania 15 głosami „za” Rada przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z poprzedniej sesji 15 głosami „za”. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radni nie wnieśli wniosków i interpelacji. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wysokiej 

Kamieńskiej. 

 

Lech Ferdynus, zastępca burmistrza poprosił sekretarza Gminy, Ireneusza Wilka o wprowadzenie 

do uchwały. 

 

Ireneusz Wilk poinformował, że sprawa szkoły w Wysokiej Kamieńskiej ciągnie się od dłuższego 

czasu. Były prowadzone rozmowy pomiędzy Gminą a przedstawicielami rodziców. 23 lutego 2015 

r. Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej 

w Wysokiej Kamieńskiej. Uchwała tego typu musi wskazywać kto będzie organem prowadzącym 

dla tej szkoły po to aby zapewnić dzieciom kontynuowanie nauki. Uchwała ta zawierała, że 

organem prowadzącym będzie nadal Gmina Golczewo przy czym struktura klas szkoły 

podstawowej nie była by 1-6 tylko 1-3 a klasy 4,5,6 miałyby uczęszczać do szkoły podstawowej 

w Golczewie. Szkoła o strukturze 1-3 miałaby stać się filią Szkoły Podstawowej w Golczewie. 

Oddziały przedszkole funkcjonujące w strukturze Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej 

miałyby się stać filią Przedszkola Publicznego w Golczewie. Po kolejnych rozmowach strony 

doszły do porozumienia i Rada Miejska oddaliła o rok wejście w życie tej uchwały przyjmując do 

wiadomości, że strona rodziców zawiąże stowarzyszenie, które po spełnieniu wymagań 

formalnych będzie organem prowadzącym tę szkołę. Gdyby to zakończyło się pozytywnie to od 1 
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września 2016 r. szkoła Podstawowa w Wysokiej Kamieńskiej i oddział przedszkolny byłyby 

prowadzone przez Stowarzyszenie. Od 1 września 2016 r. zmieniają się przepisy i oddziały 

przedszkolne w szkołach podstawowych stają się odrębnym przedszkolem i wówczas będzie taka 

sytuacje, że będą dwie jednostki. Rodzice uczniów Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej 

podjęli decyzję o utworzeniu stowarzyszenia, które będzie organem prowadzącym dla szkoły 

podstawowej. Zakończenie procedury utworzenia Stowarzyszenia na Rzecz Szkoły Podstawowej 

w Wysokiej Kamieńskiej z siedzibą w Wysokiej Kamieńskiej otworzyło możliwość utworzenia 

szkoły podstawowej na bazie Szkoły dotychczas funkcjonującej. Szkoła Podstawowa w Wysokiej 

Kamieńskiej została wpisana do "Ewidencji szkół i placówek niepublicznych" prowadzonej przez 

Gminę Golczewo oraz uzyskała wymagane zezwolenie na założenie szkoły niepublicznej o 

uprawnieniach szkoły publicznej. Ponadto ww. Stowarzyszenie złożyło do "Ewidencji szkół i 

placówek niepublicznych" prowadzonej przez Gminę Golczewo zgłoszenie Przedszkola w 

Wysokiej Kamieńskiej, którego działalność ma być prowadzona także w tym samym miejscu. W 

dniu 30 grudnia 2015 r. zostało wydane przez Burmistrza Golczewa zaświadczenie Nr 2/2015 o 

wpisie do ewidencji szkół i placówek niepublicznych. Podjęcie uchwały stanowi rozpoczęcie 

procedury zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej, stanowiącego wyraz 

woli stron w kierunku zapewnienia uczniom/dzieciom nauki i wychowania przedszkolnego z 

wykorzystaniem dotychczasowego mienia komunalnego. Kontynuowanie nauki przez uczniów 

będzie nadal odbywać się w tym samym miejscu i w warunkach zapewniających zgodność z 

przepisami prawa. Dopiero pozytywna opinia Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w 

Szczecinie umożliwi przejście do drugiego etapu czyli podjęcia przez Radę Miejską w Golczewie 

uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej. Ona rozstrzygnie 

ostatecznie o zaprzestaniu prowadzenia przez Gminę Golczewo tej Szkoły. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Roman Dorniak przewodniczący obrad, powiedział, że były pewne zastrzeżenia od niektórych 

radnych co do współfinansowania szkoły przez gminę i samo stowarzyszenie. Subwencja będzie 

przychodziła do gminy i przekazywana w ramach dotacji. Trzeba dać co najmniej rok 

stowarzyszeniu żeby zaczęło działać. Nikt nie jest w stanie powiedzieć jak będzie działało, jak 

materialnie będzie pozyskiwać fundusze. Stwierdził, że nie może działać to na zasadzie, że 

stowarzyszenie jest i będzie ciągle prosić o środki od gminy. stowarzyszenie będzie działało w 

budynkach należących do gminy. rada oczekuje od stowarzyszenia operatywności w pozyskiwaniu 

środków, elastyczności w momencie kiedy te środki nie będą wygórowane i wtedy trzeba będzie 

myśleć o oszczędnościach.  

 

Ireneusz Wilk powiedział, że jeżeli jest szkoła niepubliczna o uprawnieniach szkoły publicznej to 

ta szkoła otrzymuje dotację równą takiej jak otrzymuje szkoła prowadzona przez gminę. 

Przedszkole które jest prowadzone przez stowarzyszenie to jest przedszkole niepubliczne ale 

ustawa stanowi, że jeżeli to przedszkole spełnia wymogi określone w ustawie i będzie realizowało 
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wymagania ustawowe to będzie też przysługiwała dotacja w takiej wysokości jak w przedszkolu 

w Golczewie. Stowarzyszenie może występować o inne środki do gminy a w ramach takich które 

ujęte są w budżecie.  

 

Roman Dorniak, kwestie dotyczące działalności stowarzyszenia będą pokrywane z tych dotacji 

przekazywanych przez gminę ale jeśli stowarzyszenie zwróci się w kwestii remontu to chyba Rada 

będzie decydowała czy w budżecie przeznaczy pieniądze na to nie wynikające z tych dotacji.  

 

Ireneusz Wilk wyjaśnił, że to że budynek, nieruchomość są użyczone nie zwalnia gminy z 

władztwa które nadal posiada. Jest dalej właścicielem i ciąży na niej obowiązek utrzymania. 

Trzeba wziąć pod uwagę szczegóły zawarte w umowie między gminą a stowarzyszeniem, która 

reguluje jak wewnętrznie będzie się to kształtowało pod względem finansowania.  

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XI/99/2016 
w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej 15 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XI/99/2016 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 Projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez Przedszkole Publiczne w Golczewie. 

 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy poinformował, że obecnie obowiązuje uchwała nr XLIII/263/2014 

Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez Przedszkole Publiczne w Golczewie która określa opłatę za dodatkowe zajęcia 

opiekuńczo-wychowawcze i kształcące w wysokości 1 zł za jedną godzinę oraz w wysokości 0,60 

zł za jedną godzinę, jeśli w takich zajęciach w Przedszkolu Publicznym w Golczewie uczestniczy 

drugie i następne dziecko w rodzinie lub dziecko posiadające orzeczenie poradni psychologiczno-

pedagogicznej o potrzebie kształcenia specjalnego lub orzeczenie o potrzebie zajęć rewalidacyjno-

wychowawczych indywidualnych lub zespołowych. Podjęcie uchwały umożliwi stosowanie 

corocznej waloryzacji opłaty za świadczenia udzielane przez Przedszkole Publiczne w Golczewie 

równej waloryzacji maksymalnej wysokości tej opłaty dokonywanej zgodnie z przepisami ustawy 

z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Marcin Stępień, radny wniósł aby przedszkole było otwarte w okresie wakacyjnym. 

 

Ireneusz Wilk wyjaśnił, że jest arkusz organizacji przedszkola do 30 kwietnia sprawy związane z 

organizacją dyrektorzy placówek składają do burmistrza a do 31 maja obowiązkiem burmistrza 

jest zatwierdzenie tych projektów. W arkuszu przewidziane są również przerwy jakie są 

zaplanowane przez przedszkole. W okresie letnim przedszkole też funkcjonuje. Nie jest to w 

ilościach wielu oddziałów ale pani dyrektor starała się to ująć w zależności od potrzeb. Później się 

okazuje, że rodzice w okresie wakacji odstępują od tego. W arkuszu organizacyjnym przedszkola 

jest wskazane jak ono funkcjonuje w okresie wakacji.  

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad poprosił o rozszerzenie tematu. W okresie wakacji 

przedszkole nie funkcjonuje w pełnym wymiarze godzin bo zapotrzebowanie jest dużo mniejsze. 

Zapytał czy jakaś ustawa czy rozporządzenie reguluje to jak musi zachować się dyrektor w 

przypadku kiedy zgłosi się tylko np. jeden rodzic. Czy przedszkole musi czy jest to w gestii 

dyrektora podjęcie decyzji?  

 

Ireneusz Wilk powiedział, że prawnie regulowane jest to w ten sposób, że do 30 kwietnia dyrektor 

szkoły składa arkusz organizacyjny dalej zatwierdzone jest to przez burmistrza. Sądzi, że jeżeli 

wolą dyrektora szkoły, rodziców i pana burmistrza to musi zapaść jakaś decyzja. Jakkolwiek to 

przedszkole będzie funkcjonowało to musi być zaakceptowane przez pana burmistrza. Placówka 

nie może funkcjonować niezgodnie z dokumentem zatwierdzającym funkcjonowanie. 

 

Roman Dornia powiedział, że dyrektor do 30 kwietnia składa arkusz organizacyjny a później 

burmistrz podejmuje decyzje jak to będzie funkcjonowało 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XI/100/2016 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole 

Publiczne w Golczewie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XI/100/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Lech Ferdynus, zastępca burmistrza poinformował, że okres między sesjami był krótki. Poprosił 

o ewentualne pytania. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami 15 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonywanych 

czynności między sesjami Rady 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wykonywał rutynowe czynności związane z pełnioną 

funkcją. Powiedział, że wziął udział w kilku spotkaniach. Przedstawił korespondencję, jaka 

wpłynęła do Biura Rady i poinformował, że z treścią pism można zapoznać się w Biurze. W dniu 

sesji do biura Rady wpłynęło pismo z Rio dotyczące opinii o prawidłowości planowanej kwoty 

długu publicznego Gminy Golczewo na lata 2016-2022. Wpłynęło również pismo od pani Janiny 

Kłodzińskiej Prezes Uniwersytetu Trzeciego Wieku w sprawie udostępnienia pomieszczenia 

przeznaczonego na działalność Klubu Seniora. Jego zdaniem lokal można użyczać wszelkim 

organizacjom, które będą zwracały się z taką prośbą. Klubem będzie władała Gmina a osoba 

wyznaczona przez burmistrza będzie dysponowała kluczem do tych pomieszczeń. Stowarzyszenie 

lub inny podmiot, który będzie chciał skorzystać z pomieszczenia zwróci się z taką prośbą na 

piśmie podając termin i zasadność wykorzystania pomieszczeń. Nie jest skłonny przyznawać 

żadnej organizacji w użyczenie tego lokalu ze względu na to, że będzie więcej chętnych 

podmiotów. 

 

Lech Ferdynus, zastępca burmistrza poinformował, że jego stanowisko jest zbieżne ze 

stanowiskiem przewodniczącego. Zostanie przygotowana odpowiedź na pismo. 

 

Ad. 7 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Nie zgłoszono interpelacji ani wniosków. 

 

Ad. 8 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Edward Żurawski, sołtys Sołectwa Kretlewo poprosił przewodniczącego obrad o przeczytanie 

pisma z dnia 24 września 2015 r., dotyczące podwyżek diet, które zostało złożone przez sołtysów.  

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad odczytał pismo. 

 

Edward Żurawski poinformował, że nie otrzymali odpowiedzi na to pismo. 

 

Renata Dobrowolska wyjaśniła, że pismo do przewodniczącego zostało złożone w marcu lub 

kwietniu. To samo pismo zostało złożone do burmistrza. Sołtysi otrzymali odpowiedź, że zostanie 

ujęte to w przyszłorocznym budżecie.  

 

Barbara Deszyńska powiedziała, że żeby ująć to w budżecie musi być podjęta uchwała, która mówi 

jaka jest wysokość diety i na tej podstawie będą wyliczone środki. Taka uchwała nie została 
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podjęta i w związku z tym została udzielona taka odpowiedź a nie inna. 

 

Edward Żurawski zapytał, dlaczego sołtysi są traktowani jak piąte koło u wozu. Dlaczego radni 

niezależnie od tego czy jest sesja czy nie ma, mają diety a sołtysi na których spadają przeróżne 

obowiązki są traktowani po macoszemu. 

 

Ryszard Liszka, radny powiedział, że się nie zgadza z sołtysem jeśli myśli, że praca radnych polega 

tylko na tym, że przychodzą na sesję.  

 

Danuta Bednarz, radna zapytała jak radni mają zagłosować za miesięczną dietą dla sołtysów? 

Sama będzie głosowała, żeby jej sołtys miała więcej bo więcej mieszkańców w sołectwie. W 

innych miejscowościach jest mniej osób to może 50 lub 70 % diety? Adekwatnie do ilości 

mieszkańców.  

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że to nie jest tak że nie było rozmów na ten temat. Przedstawiana była 

propozycja jak by to wyglądało. Sołtysi zbierając inkaso mają z tego tytułu dochód. Zaproponował 

w najbliższym czasie spotkanie z sołtysami w tym temacie. Jego zdaniem ten temat wynika z tego, 

że w poprzedniej kadencji było więcej posiedzeń i sołtysi dostawali więcej pieniędzy a teraz jest 

zdecydowanie mniej. Kwota zaproponowana przez sołtysów jest trochę zawyżona.  

 

Roman Dorniak powiedział, że podczas spotkania dojdzie do pewnych ustaleń. Później skarbnik 

lub burmistrz przedstawią skutki ekonomiczne i jaka kwota będzie potrzebna. Skąd tę kwotę z 

budżetu będzie można przeznaczyć na ten cel. Sołtysi będą musieli przekonać radnych aby 

podnieść diety i jednocześnie wskazać z którego działu rozdziału przesunąć środki na ten cel.  

 

Edward Żurawski powiedział, że nie chodzi im o tę kwotę 350 zł tylko o to aby otrzymywali dietę 

co miesiąc bez względu na to czy jest sesja czy jej nie ma.  

 

Katarzyna Kurkierewicz poinformowała, że to w kwestii Rady jest regulacja zasad przyznawania 

diet. Uchwałą można to wszystko uregulować. 

 

Waldemar Pakuła, radny zapytał jak jest rozwiązany problem odśnieżania w dni wolne od pracy.  

 

Roman Dorniak powiedział, że na górce, na chodniku w stronę Kłębów jest lód i żeby przejść 

trzeba iść bokiem. Oblodzony jest również chodnik między stawami. 

 

Marek Maślak, kierownik Zakładu Usług Publicznych powiedział, że jak radni mają jakieś 

pytania, wątpliwości to zaprasza do siebie do Zakładu. W soboty są dyżury i jak są przymrozki 

panie sypią, jeżdżą z wózkami. Mają piach, sól. Gmina zleciła Zakładowi odśnieżanie. Jest jeden 

podmiot zewnętrzny, który to wykonuje i na Zakładzie są dwa ciągniki wyposażone w pług. Zakład 

ma ograniczoną ilość pieniędzy i należy wywarzyć konieczność odśnieżania czy jeździć o to aby 

jeździć. Co roku starają się rozsyłać informację do mieszkańców, że wszędzie tam gdzie 

nieruchomość przylega do pasa drogowego to obowiązkiem właściciela nieruchomości jest 

odśnieżenie, posypanie chodnika. Odpowiada za bezpieczeństwo na tym odcinku. Zakład 

dysponuje takim sprzętem jaki ma. Piaskarka ma już 40 lat. Tej zimy było może tydzień a zużyto 

już ponad 3 tony soli i 20 ton piasku. Jedna piaskarka to jest tona piasku. 
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Roman Dorniak powiedział, że największy problem jest na chodnikach bo zalega na nich lód. 

 

Marek Maślak odpowiedział, że starają się więcej sypać w miarę możliwości. Są zatrudnione 

cztery panie, które sprzątają i muszą jednocześnie posypać.  

 

Danuta Bednarz, radna zwróciła uwagę, że ten problem nie dotyczy tylko chodników ale i dróg 

gminnych przy których nie ma chodników. Zaprosiła kierownika do Wysokiej żeby przejechał 

tamtymi drogami. 

 

Marek Maślak powiedział, że po rozmowie z zastępcą burmistrza ustalono, że jak będą takie 

warunki, że będą wymagały żeby tam jechać to pojadą. Zakład ograniczony jest środkami. 

Stwierdził, że Rada może zabezpieczyć środki w budżecie na zakup nowej piaskarki. 

 

Wanda Cieślikiewicz, radna powiedziała, że zgłaszając awarię w byłej szkole w Mechowie czekała 

3 godziny na interwencję.  

 

Marek Maślak wyjaśnił, że była to noc. Nie trwało to trzy godziny ale krócej. Ten czas jest 

związany z tym, że trzeba zawiadomić pracownika, który musi dojechać na bazę, wziąć sprzęt i 

dojechać na miejsce. Co roku tam zdarzają się te awarie.  

 

Tomasz Caban, radny zaprosił w imieniu sołtysa i Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w 

Wysokiej Kamieńskiej na zabawę karnawałową, która odbędzie się 30 stycznia. Dochód z zabawy 

zostanie przekazany na szkołę w Wysokiej Kamieńskiej. Cena biletu 50 zł od osoby. 

 

Edward Żurawski podziękował burmistrzom, radnym a szczególnie pani skarbnik, która znalazła 

4 tys. zł na elewację budynku OSP w Kretlewie. 

 

Ad. 20 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął XI sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

 


